



Ordinært styremøte FFU  
21. November 2022, kl. 16:15, rom:  
FFU-kontoret  
Fysisk fagutvalg

***sak num Sakstittel O/V/D***

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak.

***46 2022 Godkjenning av innkalling V***

Godkjent med tommel opp

***47 2022 Valg av ordstyrer og referent V***

Rachel ordstyrer, mads referent, godkjent med tommel opp

***48 2022 Godkjenning av referat V***

godkjent med tommel opp

***49 2022 Check-in og orienteringer O***

Leder og sekretær deltok på Instituttseminar. Diskusjon om ting som er relevant for instituttet. blant dette er diskusjon om oblig, spesifikt om antall obliger, antall forsøk, Samt om midtveis er en god ting. Diskusjon om god muntlig eksamen praksis, med eksempel fra politiavhør, og model som er satt opp for det i Norge, og brukes i mange yrker. Leder har vært på møte angående felles MN-fest. Ikke noe nyheter fra MNSU. Kom ikke så veldig langt frem, blir ikke fest 18. November. Dansebåt tur blir neste semester, hvis det blir. Lyset er fikset på kontoret. Det er satt i gang prosess for kortlås på kontoret. Kaffe i Origo om

muligheter gikk bra. Spillkveld FFU gikk bra. Lillefy: Planlagt dugnad, Anton har mest sak på dette. Professorer ikke kontaktet angående kaffe i forelesninger, Lars glemmer å gi tilgang til AU. Bestilt kaffe via instituttet, de bestiller, vi betaler. 120 poser kaffe. Litt under 10000NOK. Prislista er lagt til på driven for neste bestilling. Møkkamaster, Fysfor tenker å kjøpe ny. Starter på 2600. Når det legges inn refusjon, send Nestleder melding. Fangene på fortet (FPT) om 2 timer. Starter 1700, men vi skal være der 16:45. Skal ut å spise etter FPT. Forsøk på å fikse kaffetrakteren, men var desverre sabotasje, feil rettet opp igjen. Helt glemt å fikse fysikk i Origo, det skal fikses så raskt som mulig. Nigar Abbasova. Forslag fra Grete. PR ansvarlig føler han ikke har fått gjort noe siden semesterstart, og vil veldig gjerne bidra med noe! bokskapsansvarlig har fikset QR kode. Angående tilgang til Vipps konto, bokskapsjef trenger ikke tilgang, bare innsyn. ønsker statusoppdatering per møte. Foreslås PR-kampanje for eksistens av bokskapene. MNSU møte, stemte på kåring av årets foreleser, det ble en Katrine på en geo. Veldig flink på å ønske tilbakemeldinger. Diskusjon om mental helse. Veldig ille. Ekstremt ille. Diskusjon om tiltak, blant annet terapihunder. Kommer ikke til å løse så mye. Beste tiltak var å informere om dette.

## **50 2022 evaluering av emneevalueringsskjemaet D**

Ting har vært litt knotete til tider, det har blitt laget et nytt skjema. Spørsmål om bakgrunn bør muligens generaliseres mer. F.eks IB. "ønsker ikke å oppgi ikke "annet". "mine akademiske oppnåelser er altfor vagt. Umulig å tyde, altfor mange måter å tolke på. Hva obligatorisk betyr er litt vagt, men det er ikke egentlig en bekymring. gruppene er igjen litt vagt, gruppetimer kan vel ha vært bedre. Ikke definer to skalaer. forslag om å ramse opp i spørsmålet som inkluderer måtene å få med seg forelesning på. lærebok bør omformuleres til pensumlitteratur. Tekstboks om hva annet brukes. Alternativ om at boka ikke brukes bør være inkludert for de som ikke bruker boka, da de ikke kommer til å trykke tilfeldige tall. Hvis ikke midtveis, ikke inkluder urelevante spørsmål. Etterlyses tekstbokst til å beskrive hvorfor man ikke deltar i kollokviegrupper. inkluder "annet på "hva gjør du dersom du står fast på en oppgave". Et par veldig spesifikke ting bør muligens korte ned litt.

## **51 2022 rekruttering D**

Intensjon om digitalt møte for rekruttering til master. Får info, breakout rooms. Deretter fysiske møter per seksjon. Ide delt om å ha rekrutteringsarrangement spesifikt for videregående skole. Det foreslås at fysikk-klasser kommer på besøk til UIO hvor vi har omvisning, evt. at vi besøker dem (mulig å søke om støtte fra insittutt). Det finnes en ordning på matnat hvor folk sendes rundt til rekruttering for realfag.

## **52 2022 erfaringsoverføring O**

Leder ønsker at alle skriver et dokument som beskriver hva deres verv går ut på. Mal kan lages av leder, og det er mulig det finnes på driven fra før.

## **53 2022 Eventuelt O**

### **Kaffe i origo**

Tilbakemeldinger om at det var lett å prate med professorer, og tilsynelatende så likte de som var der opplegget. Det var ikke så mange deltakende mange 2.klassinger.

### **Depositum for bachelornøkkel**

DNB tar gebyr, slik at vi mister et par kroner per vippsbetaling. Løsning kan være betaling ved bankoverføring.

### **Mat etter fangene på fortet**

Det vedtas at det blir peppes pizza.

## **54 2022 Møtekritikk D**

Ingen møtekritikk

check-out kl 17:00

Navn på referent  
*Mads (og Rebecca)*